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Dot. Odpowiedzi na interpelację w sprawie przedłużenia linii 101. 

 W odpowiedzi na interpelację Pana Radnego w sprawie przedłużenia linii 101 do 

pętli tramwajowej Stadion Raków informuję, iż została ona przekazana do 

przeanalizowana przez Wydział Inżynierii Miejskiej i Kontroli Urzędu Miasta Częstochowy, 

pełniący funkcję organizatora publicznego transportu zbiorowego w Częstochowie.  

 Przedłużenie linii 101 z pętli Raków Dworzec PKP do pętli Stadion Raków 

spowodowałoby wzrost kosztów jej funkcjonowania o 100% względem stanu istniejącego, 

dając jedynie możliwość dodatkowej przesiadki na tramwaje linii nr 3, które w przypadku 

przejazdów w kierunku centrum nie są optymalnym rozwiązaniem z uwagi na bardzo 

duże nadkładanie drogi i czasu. 

 Należy zaznaczyć, że linia 101 zapewnia przesiadki na pętli Raków Dworzec PKP 

na tramwaje linii 1 i 2 oraz autobusy linii 12, 19, 32, 35 i 39, co daje dobrą ofertę 

przewozową, a podwojenie długości trasy zwiększy te możliwości wyłącznie o linię nr 3. 

 Ponadto istotnym problemem dla przedłużenia trasy linii 101 stały się w ostatnich 

tygodniach zatory drogowe w rejonie Skweru Junaków, w północnej części ulicy 

Łukasińskiego. Biorąc to pod uwagę, przedłużenie trasy linii 101 spowodowałoby również 

zdecydowane pogorszenie jej punktualności. 

 Krótka trasa linii 101 istotnie sprawia, że autobus większość czasu stoi na pętli 

Raków Dworzec PKP, jednakże jest to sytuacja typowa dla tak krótkich połączeń i wynika 

z samej konstrukcji rozkładu jazdy, która z matematycznego punktu widzenia nie 

pozwala osiągnąć jednocześnie wysokiej wydajności połączenia i zgodności z przepisami 

ustawy o czasie pracy kierowców. 

 Podsumowując powyższe fakty oraz kwestię czasowego funkcjonowania linii 101,  

wprowadzanie wnioskowanego rozwiązania nie jest planowane. Dziękujemy jednocześnie 

za zainteresowanie sprawami publicznego transportu zbiorowego. 

 

Zastępca Prezydenta 

Miasta Częstochowy 

(-) Piotr Grzybowski 


